

Портфолио для 5 класса

My flat



I live in a flat on the 7th floor. We have three rooms: a living room, two bedrooms, and a kitchen. My bike is stored in a pantry, which is 17 steps from my room. Every morning I go to the kitchen, and it takes me 32 steps. Our flat has 4 windows and there are a lot of flowers on them. My mum loves to grow flowers and some of them are always blooming! In the living room we have a big window with a beautiful view of the city. There are two comfortable sofas next to the window, perfect for relaxing and looking outside.

Моя квартира

Я живу в квартире на 7 этаже. У нас три комнаты: гостиная, две спальни и кухня. Мой велосипед хранится в кладовке, которая находится в 17 шагах от моей комнаты. Каждое утро я иду на кухню и мне нужно сделать 32 шага. В нашей квартире 4 окна и на них много цветов. Моя мама любит выращивать цветы и некоторые из них цветут всегда! В гостиной большое окно с прекрасным видом на город. Рядом с окном расположены два удобных дивана, идеально подходящих для отдыха и просмотра улицы.

Озвучка на сайте и другие тексты для портфолио в 5 классе:

